
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 29.08.2022  
Espen J. Henriksen fra økonomiseksjonen informerte om saken. 
 
Det er avholdt to allmøter/workshopper (10/6 og 17/8) der ansatte har gitt mange gode innspill 
til plantegningene. Det er avholdt 5 omvisninger i referansebygg på Sorgenfri. Mulighetene for 
ansattes medvirkning ansees så langt i prosessen å være godt ivaretatt. Arkitekten jobber nå med 
å utarbeide et nytt forslag basert på innspillene fra siste allmøte/workshop.  
 
Midlertidig navn for nybygget Elg16 er «Medisinbygget», men styringsgruppen er i dialog med 
utbygger om et godt og funksjonelt navn på bygget. 
 
Innspill i møtet: 

 Pass på at alle innspill faktisk når frem til arkitekten og blir vurdert. 
 Flytteprosessen må planlegges i god tid.  
 Spørsmål om gjenbruk av møbler fra Fred Kavli-bygget, eller anskaffe alt nytt til nytt 

bygg?  
o Svar: Gjenbruk er i tiden, det er både miljøvennlig og økonomisk. Så 

utgangspunktet er gjenbruk så langt det går, men de nye lokalene skal bli både 
trivelige og ikke minst presentable, så trolig kombinasjon av nytt og brukt. 

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 29.08.2022  
LOSAM tar saken til orientering. 
 


